
DYREKTOR SPZZOZ SIERPC

Sz.P. MAREK KUCZMARSKI

Za pośrednictwem

PRZEWODNICZĄCY RADY 
POWIATU SIERPECKIEGO
Sz.P. PRZEMYSŁAW BURZYŃSKI

Nawiązując do dyskusji i moich pytań podczas ostatniej Sesji Rady Powiatu 
Sierpeckiego pragnę zwrócić Panu Dyrektorowi SPZZOZ w Sierpcu uwagę na cztery 
istotne dla potrzeb pacjentów oraz pracowników szpitala zagadnienia.

1. Próbę reaktywacji Poradni Stomatologicznej w Przychodni POZ przy ul. Słowackiego.

2. Podjęciu działań w celu utworzenia Pododdziału Ortopedii przy Oddziale Chirurgii.

3. Wywarcie nacisku na firmę odpowiadającą za wydawania opisów do badań tomografii 
komputerowej oraz badań rezonansu magnetycznego w celu ich przyśpieszenia

4. Zapewnienie odpowiedniej obsady na stanowiskach salowych i pracowników usług 
czystościowych, choćby poprzez uzupełnienie kadry pracowniczej.

Bardzo proszę Pana Dyrektora o pisemną odpowiedz na moi a Interpelacje Radnego. 
Liczę na dobrą współpracę na rzecz pacjentów i mieszkańców Powiatu Sierpeckiego.

Z wyrazami szacunku

radny po


